
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Rady školy ZŠ Tlmače, konaného dňa 13.2.2023 

 

Miesto a čas konania : odborná učebňa ZŠ Tlmače, o 16:00 hod. 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny, prítomných 10 členov 

Hostia : Ing. Erika Sulinová – riaditeľka školy 

1/. O t v o r e n i e 

2/. Vyhodnotenie výchovno – vzdelávacích výsledkov za I. polrok šk. roka 2022/2023 

(predkladá riaditeľka školy Ing. Sulinová) 

3/. Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2022 (predkladá riaditeľka školy Ing. 

Sulinová) 

4/. Oboznámenie so schváleným rozpočtom školy na kalendárny rok 2023 (predkladá 

riaditeľka školy Ing. Sulinová ) 

5/. Diskusia 

5.1 úroveň spolupráce s rodičmi, formy a možnosti ďalšieho rozvoja 

5.2 aktuálne problémy školy 

5.3 podnety od skupín zastúpených v Rade školy 

6/. Z á v e r  

Predsedníčka RaŠ Ing. Holíková otvorila zasadnutie a oboznámila prítomných s programom 

zasadnutia. Privítala pani riaditeľku školy Ing. Sulinovú. 

 

 

2. Vyhodnotenie výchovno – vzdelávacích výsledkov za I.polrok škol.roka 2022/2023 

(predkladá riaditeľka školy Ing.Sulinová) 

Pani riaditeľka predniesla správu, v ktorej zhodnotila výsledky I. polroka. Materiály boli 

zaslané členom RŠ elektronicky, Rada školy vzala dokument na vedomie bez pripomienok.   

Pani riaditeľka upozornila na vysoké absencie u žiakov v zimnom období, ktoré boli spôsobené 

zvýšenou chorobnosťou žiakov. Priemer na 1 žiaka - 81,55 vymeškaných vyučovacích hodín. 

Skonštatovala spokojnosť s dosiahnutými výsledkami – všetci žiaci prospeli. Žiaci sa 

zúčastňujú na vedomostných, umeleckých a športových súťažiach, kde dosahujú veľmi dobré 

výsledky. V I. polroku udelila riaditeľka školy pochvaly 9 žiakom (reprezentácia školy 

a dosiahnuté úspechy), pokarhania RŠ boli udelené 6 žiakom (šikana, držanie návykových 

látok, poškodzovanie majetku školy). Materiály boli zaslané členom RŠ elektronicky.  

 

Rada školy vzala dokument na vedomie bez pripomienok.   

 

 

3. Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2022 (predkladá riaditeľka školy Ing. 

Sulinová) 

Pani riaditeľka v prednesenej správe zdôraznila fakt, že vďaka zatepleniu školy klesli náklady 

na energie o 45% oproti januáru roka 2022. V roku 2023 sa počíta s rastom cien energií, čo 

bude mať vplyv na hospodárenie školy. Priestory školy sa modernizujú, sú priebežne dopĺňané 



didaktickou technikou (dataprojektory), novým nábytkom. Podrobná správa o hospodárení bola 

zaslaná členom RŠ elektronicky.  

 

Rada školy vzala dokument na vedomie bez pripomienok.   

 

4. Oboznámenie so schváleným rozpočtom na rok 2023 ZŠ (predkladá riaditeľka školy 

Ing. Sulinová) 

Materiály boli zaslané členom RŠ elektronicky. 

Rada školy vzala dokument na vedomie bez pripomienok. 

 

5. Diskusia 

Pani Ing. Chovanová pripomienkovala spôsob informovania v minulých školských rokoch 

o možnosti vyučovania druhého CJ (ruský jazyk) na ZŠ Tlmače. Žiaci 5. ročníka resp. ich 

rodičia sa musia rozhodnúť o záujme  výuky ďalšieho CJ (ruský jazyk) bez toho, aby poznali 

možné alternatívy. Požiadala preto vedenie školy, aby sa tento proces nastavil v tomto 

školskom roku transparentne a bola nastolená konkrétna alternatíva v prípade, že žiaci 

neprejavia dostatočný záujem o výučbu ruského jazyka. Pani riaditeľka sa v tejto súvislosti 

zmienila aj o predmete Konverzácia v anglickom jazyku (KAJ), ktorú vedie p. Nicholas 

Wardle. Keďže od budúceho školského roka už nebude vyučujúcim našej školy, bude nutné 

uvažovať o zmenách školského vzdelávacieho plánu a o vhodnom doplnení, resp. nahradení 

hodín KAJ.  

Pán Mgr. J. Žúbor sa informoval o termíne Testovania 9 (22.3.2023) a o tom, či v tento deň 

bude prebiehať vyučovanie počas celého dňa na oboch stupňoch ZŠ. I. stupeň – vyučovanie 

podľa rozvrhu, II. stupeň – aktivity mimo školy.  

Ing. Holíková informovala členov Rady školy, že vzhľadom na to, že do výberového konania 

na obsadenie funkcie riaditeľa/-ľky školy nebola doručená žiadna prihláška, zriaďovateľ 

vyhlási nové konanie v júni 2023. Členom Raš bola zápisnica z otvárania obálok zaslaná 

mailom dňa 3.2.2023. 

Keďže ďalšie podnety do diskusie neodzneli, predsedníčka RŠ Ing. Holíková poďakovala 

prítomným za účasť a príspevky do diskusie a schôdzu ukončila. 

 

Zapísala:  

Mgr. Jaroslava Lehocká 

 

V Tlmačoch, 14.2.2023 

 


